
Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 14. august 2018

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

UNU alm. del

Samrådsspørgsmål AP

Hvordan vil ministeren sikre, at antallet af vikarer på landets folkeskoler nedbringes? Pro-

blematikken beskrives bl.a. i artiklen ”Folkeskolen storforbruger vikarer: ”Klassen smuld-

rede fuldstændigt””, dr.dk den 13. august 2018?

(Jf.: https://www.dr.dk/nyheder/indland/folkeskolen-storforbruger-vikarer-klassen-smuldre-

de-fuldstaendigt)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Annette Lind (S).

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil

formand
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